

Group Health Insurance for International Students

外籍學位生團體保險

- International students are qualified to apply for the "National Health Insurance" only after 6 months from the date of students' Resident Visas issued. Therefore, ISC will apply for the "Group Health Insurance of Students" for you, covering the first 6 months according to the regulations of MOE.

當外籍學生取得居留簽證滿 6 個月後才可以申請「全民健保」，因此依教育部規定，於報到開學日起算 6 個月，將幫同學加保「學生團體保險」。

- The insurance fees are NT\$3000 for 6 months (one semester), and the cover of insurance includes outpatient treatment, daily hospital room benefit and the hospital miscellaneous benefit.

保險費用為新台幣 3,000 元整每一個學期 (6 個月)，保險範圍包括「門診醫療費、急診醫療費、每日病房費用、住院醫療費用保險金」。

- When seeing a doctor, please pay all the fees by yourself first. Please remember to apply for the medical certificate and the receipt with treatment details from the clinic or hospital.

至醫院或診所就醫，須先自行付醫療費用。請務必向醫院申請「醫療診斷書 (醫生診斷書)」與「醫療費用收據及明細表」。

- **For the insurance claims, bring the following documents to ISC :**

至國際學生中心辦申請理賠，請準備以下文件：

1. Application form 申請書 1 份
2. Medical certificate (or Medical record / Diagnostic certificate)
醫療診斷書 (醫生診斷書) 1 份
3. Receipt with treatment details (the expense receipt)
醫療費用收據及明細表 1 份
4. A copy of your postal passbook saving account 郵局存簿影本 1 份
5. A X-ray film requested for having a fracture. 如有骨折，請附 X 光片 1 份

- ISC will help you deliver all documents to the insurance company, please bring all documents to ISC. Students are welcome to contact the insurance company and the company provides services for inquiries and receiving applications for reimbursement at University. If your documents are complete and within the coverage policy, the insurance company will transfer the claims payment into your post office account in about 4 weeks.

國際學生中心檢查文件齊全後，將交由保險公司。保險公司也提供到校收件服務，歡迎同學現場詢問保險相關問題。待保險公司理賠部門確認文件齊全並為該保險理賠項目，約 4 週後核定理賠金額匯款至您的郵局帳戶。

- Please note: for the same symptoms, the insurance company covers only one visit per day. The maximum coverage per visit is TWD 1,000, but does NOT include the following:

1. Total amount exceeding the maximum coverage TWD 1,000 per day.

請留意：門診給付相同症狀每日以一次為限，每日一次理賠上限為新台幣 1,000 元，且不包括下列費用：

1. 每日看診總費用超過新台幣 1,000 元上限。

- Insurance Coverage

1. Outpatient/Clinic:

Physicians and specialists consultations, medical treatment and surgery

Prescribed medicines and injection

Diagnostic laboratory tests and surgical appliances

保險醫療給付項目如下：

1. 門診：

診療、處置或手術。

藥劑、注射。

治療所必需之材料及檢驗、檢查。

2. Hospitalization

Physicians and specialists consultations, medical treatment and surgery

Prescribed medicines and injection

Diagnostic laboratory tests and surgical appliances

Basic room and board including general nursing care

2. 住院：

診療、處置或手術。

藥劑、注射。

治療所必需之材料及檢驗、檢查。

護理、三等病床及膳食之供應。

3. Policy Coverage:

Insurance covers accidents or sickness occurring in the Taiwan area. Accidents or sicknesses that require specialized medical care or that have occurred before the insurance policy was taken out will not be covered.

3. 保險給付範圍：

限於臺灣地區之醫療行為。投保前之傷病及保險公司規定之特殊疾病及醫療行為不給付。

4. Remarks: :

Information displayed on this website are for reference only. Please refer to contract terms and conditions for exact details with regard to settlement details.

4. 備註：

網頁公告僅供參考，應以合約條款理賠內容為準。

○ Remarks:

This policy does NOT cover medical treatment incurred by the following situation or personal behavior:

1. Suicidal behavior, alcohol abuse, drug abuse, overdose, any sickness or damage result from illegal behavior
2. Complication incurred by vibriosis, pregnancy, miscarriage or labor
3. Health exams, optical correction, inoculation, elective cosmetic surgery, denture, prosthesis, ocular prosthesis

○ 備註：投保之國際學生因傷病事故必須就醫醫療時，皆可就診，但有下列情形者承保機構不負給付之責：

1. 自殺行為、酗酒、吸食違禁藥品或犯罪行為所致之傷害或疾病。
2. 不孕症、懷孕、流產或分娩及其所引致的併發症。
3. 健康檢查、視力矯正、預防注射、外科整型美容、假牙、義肢、義眼或其他附屬之裝置。